
NOTULEN ALGEMENE VERGADERING VAN 15 MAART 2024. 

Van het bestuur zijn aanwezig zijn: Ronald Hamaker (voorzitter), Janne de Jong Belder 
(penningmeester), Simone Zwijnenburg (algemeen bestuurslid), Hugo Bakker (algemeen 
bestuurslid). 

Van het bestuur zijn afwezig met kennisgeving: Kees Jooren (secretaris), Gerard Faay. 

Verder zijn er aanwezig: 27 leden en 2 ouders van jeugdleden. 

Alvorens de vergadering geopend werd nam Hugo Bakker het woord. Hij vroeg aan de 
aanwezigen of ze met de huidige opstelling (bestuursleden achter een tafel en leden in de 
zaal) niet vonden dat er een afstand werd geschapen. Na dat de zaal aangaf het hier wel 
mee eens te zijn werden de bestuurstafels aan de kant geschoven en namen de 
bestuursleden plaats in de zaal en nam Ronald plaats achter een inderhaast opgestelde 
statafel. 

1. Opening vergadering en vaststelling agenda. 
De voorzitter opende de vergadering om 20:10 en er werden geen extra punten 
toegevoegd. 
 

2. Ingekomen stukken.  
Er waren geen ingekomen stukken. 
 

3. Notulen van 24 maart 2023. 
De notulen werden ongewijzigd goedgekeurd door de vergadering. 
 

4. Jaarverslag van de secretaris. 
Het verslag werd onder dankzegging goedgekeurd door de vergadering. 
 

5. Jaarverslag van het wedstrijdsecretariaat. 
Het verslag werd onder dankzegging en met een applaus voor het mooie 
verslag goedgekeurd door de vergadering. 
 

6. Verslag kascommissie. 
Dit jaar vormden Gerrit de Jong en Rob Zwijnenburg de kascommissie. Rob 
doet verslag en deelt de vergadering mede dat er op. maart een uitgebreide 
controle is geweest waarbij zoals verwacht geen onvolkomenheden zijn 
geconstateerd. De commissie adviseert de vergadering dan ook om decharge 
te verlenen. 
 
De vergadering dankt de penningmeester en de kascommissie voor hun 
inspanning en verleent het bestuur decharge. 
 

7. Leespauze. 
De financiële stukken worden uitgedeeld om onder het genot van een kop koffie 
in de pauze door te nemen. 
 

8. Jaarverslag van de penningmeester. 
Jannie licht de jaarstukken toe en geeft antwoord op enkele vragen. 
Robert Hoek Vraagt waarom het verslag van de SSH er niet bij zit. Het verslag 
had er bij moeten zitten maar is tijdens het kopiëren niet meegenomen. Het 
verslag is wel te zien op het scherm zodat Jannie hierover wel uitleg kan geven. 
 
De vergadering keurt de verschillende verslagen goed, geeft Jannie een 
compliment en bedankt haar voor haar inzet. 

 



 
  
 

  

9. Vaststellen van de contributie. 

Ook dit jaar ontkomen wij er om de volgende redenen niet aan om de 

contributie te verhogen: 

 # verhoging afdracht Atletiek Unie; 

 # verhoging van diverse kosten. 

 # komende herstelwerkzaamheden aan de baan. 

  Het bestuur stelt de volgende verhogingen voor (per half jaar): 

 # Pupillen   69,50 > € 73,50 

 # Junioren  75,30 > € 80,00 

 # Recreanten  85,50 > € 91,00 

# Licentiehouders 96,50 > € 110,50  

Wim van Beuzekom merkt op dat deze contributieverhoging bij mensen met 

een laag inkomen en meerdere kinderen die lid zijn van de vereniging flink zal 

binnenkomen en tot ledenverlies zou kunnen leiden. Jannie antwoord dat er 

voor deze gevallen gebruik kan worden gemaakt van het Jeugdsport. fonds. 

Uiteindelijk gaat de vergadering akkoord met de voorgestelde verhoging van de 

contributie.            

10. Begroting 2024. 

Jannie licht de begroting toe en geeft antwoord op enkele vragen. Toch gaat de 
vergadering in de personen van Robert Hoek en Maaike van der Hek hier niet 
zonder slag of stoot mee akkoord en willen precies weten wat voor kosten er 
aan zitten te komen opgesomd in een meerjarige begroting daar er een fiks 
bedrag op onze rekening staat. Daar deze er niet is zegt het bestuur toe deze 
bij de volgende algemene vergadering te presenteren.  

Uiteindelijk gaat de vergadering akkoord met de voorgestelde begroting. 

11 Bestuursverkiezing. 

 Het volgende bestuurslid is aftredend en niet herkiesbaar: 

 # Gerard Faay. 

Gerard zijn carrière is in een stroomversnelling geraakt en wil de keren dat hij 

thuis is aan zijn gezin besteden. 

De volgende twee bestuursleden aftredend en herkiesbaar: 

 # Kees Jooren in de functie van secretaris; 

 # Simone Zwijnenburg in de functie van algemeen bestuurslid. 

Beide worden met applaus herkozen. 

Jannie heeft aangegeven volgend jaar uit het bestuur te treden daarom stelt het 

bestuur voor om Robert Verhoef als aankomend penningmeester in het bestuur 

op te nemen. 

Ook dit wordt met applaus goedgekeurd. 

Ronald heeft aangegeven volgend jaar als voorzitter af te treden daarom moet 

het komend jaar gezocht worden naar een iemand die zijn plaats in wil nemen. 

 

 



12.Verkiezing kascommissie. 

De leden van de kascommissie hebben zitting voor twee jaar daarom treedt 

Gerrit af. Charles van IJsselmuide zou dan de plaats van Gerrit in moeten 

nemen maar omdat wij nu nog niet weten of Charles volgend jaar hersteld is (hij 

heeft eind vorig jaar een ernstig ongeluk gehad) wordt zijn plaats ingenomen 

door Wim van Beuzekom. Mocht Charles wel hersteld zijn dan kan hij nogmaals 

reserve zijn. 

 

13. Uitreiking Tuinenburg Trofee, Lid van Verdienste en erelid. 

Het bestuur heeft Luuk van der Velde voorgedragen voor de Tuinenburg 

Trofee omdat hij; 

#  sinds zijn 15e jaar wekelijks als trainer te vinden is op de atletiekbaan. 

Eerst als   pupillentrainer op de maandag en woensdagavond. Sinds 2 jaar op 

de dinsdagavond om 2,5 uur training te geven aan de junioren. 

# Is medeorganisator van het trainingsweekend voor de junioren U14/U16 in 

Austerlitz. 

# bij wedstrijden van de junioren is Luuk aanwezig om ze te begeleiden en 

te coachen. 

Het bestuur heeft Marius de Rijk voorgedragen als Lid van Verdienste omdat 
hij: 
 # meer dan 20 jaar actief is voor Avantri; 
 # jarenlang jurylid is geweest bij de Avantri jeugdwedstrijden; 

# van 2002 tot 2017 lid was van de commissie wegwedstrijden waarvan een 
aantal   jaren in de functie van wedstrijdleider; 
# al vele jaren lid is van de baanploeg met zijn specialistische kennis van 
groenonderhoud. 

Het bestuur heeft Piet Stam voorgedragen als Erelid omdat hij: 
 # al 50 jaar actief is in verschillende functies bij Avantri; 

# in 1974 de organisatie van de Parkloop heeft opgestart en vele jaren heeft 
georganiseerd; 
# begin jaren 80 trainer was van de trimgroep heren; 
# wedstrijd secretaris is geweest  
# in 1983 de organisatie van de Vierdorpenloop nu Oliebollenloop heeft 
opgestart en vele jaren betrokken is geweest bij de organisatie; 
# van 1982 tot 1984 bestuurslid is geweest; 
# van 1984 tot 1990 voorzitter is geweest; 
# in 1986 Klaas Lok aantrok als trainer aantrok voor de midden lange 
afstand lopers met o.a. nationale talenten als Brenda Sleeuwenhoek en 
Vincent Hoek in de gelederen; 
# tot en met december 2023 actief is geweest als vrijwilliger bij de 
wegwedstrijden. 

De vergadering ging met alle drie de voordrachten akkoord, Luuk en Piet 
werden getrakteerd op bloemen / cadeaubon, een herinnering en een oorkonde 
en zijn vermeld op de lijsten met Ereleden / Leden van Verdienste en winnaars 
van de Tuinenburg Trofee. Marius werd 16 maart in verband met zijn 
afwezigheid thuis bezocht en ook hij kreeg de herinnering, de vermelding en de 
oorkonde. 

14. Rondvraag. 
Hier werd geen gebruik van gemaakt. 
 
 



15. Avantri de komende 60 jaar. 
Hugo presenteerde bijgestaan door een PowerPoint presentatie zijn idee hoe 
de organisatiestructuur binnen Avantri moet worden aangepast om in ieder 
geval de komende jaren door te komen. De presentatie werd enthousiast 
ontvangen en er hebben deze avond zich al wat personen aangemeld die één 
van de posten zou willen vervullen. 
 

16. Sluiting. 
De vergadering wordt om 21:45 gesloten waarna er nog enige tijd wordt 
nagepraat met een hapje en een drankje. 

De uitloting van de obligaties ten behoeve van de kunststofbaan heeft plaats 
gevonden. 

De volgende obligaties zijn uitgeloot: 

Serie A: 037 / 046 / 055 / 066 / 078 

Serie B: 012 / 018 / 019 / 060 / 084 

De obligaties kunnen te gelde worden gemaakt na overlegging van het 
betreffende document aa de penningmeester vanaf 1 januari 2025 t/m 31 juni 
2025. 

 

 

Jaarverslag secretaris over 2024 
 

2024 

Algemene Vergadering 

 De Algemene Vergadering van 15 maart 2024 werd bezocht door 29 

stemgerechtigde leden, waaronder 2 ouders van jeugdleden. Er waren 4 

bestuursleden aanwezig.  

De aftredende bestuursleden die zich ook weer verkiesbaar hebben 

gesteld werden herkozen. Te weten: 

Simone Zwijnenburg als algemeen bestuurslid en  

Kees Jooren als secretaris. 

De Kees Tuinenburgtrofee werd dit jaar uitgereikt aan Luuk van der 

Velde voor zijn tomeloze inzet als trainer, coach en begeleider van de 

junioren. 

Marius de Rijk werd lid van Verdienste en  

Piet Stam werd tot erelid van de vereniging benoemd. 

Helaas waren we gezien de stijgende kosten, genoodzaakt de 

contributie te verhogen. 

 

 

 

 

 



Baanonderhoud 

 De Atletiek Unie inspecteert jaarlijks onze accommodatie. Er waren een 

paar aanpassingen nodig die zijn uitgevoerd. Maar…. 

De rondbaan verzakt op een aantal punten. We zijn hierover in overleg 

getreden met de aannemer die de baan heeft neergelegd. Er wordt naar 

een oplossing gezocht om de ontstane gaten te repareren zodat we 

straks weer een schitterende baan hebben. 

Bij de kogelbak is nieuw kunstgras neergelegd, er zijn nieuwe deuren in 

de container geplaatst en de drainage is doorgespoeld. 

Tevens zijn de buitenluidsprekers zijn vernieuwd en is in het clubhuis de 

noodverlichting aangepast aan de gewijzigde normen. 

 

De baanploeg heeft zich ook dit jaar weer van haar taak gekweten. 

Daardoor lag de baan er het hele jaar tiptop bij. 

  

Het bestuur is er zich van bewust dat de baanploeg onmisbaar is voor 

de vereniging. Daarom bedankt ze de leden van de baanploeg hartelijk 

voor de dit jaar weer getoonde inzet. 

 

Lief en leed 

 Jannie de Jong, onze penningmeester, is dit jaar geopereerd. Er zijn bij haar een aantal 

stents geplaatst. Daardoor gaat het nu weer beter met haar. 

 

Bestuur 

 Dit jaar is het bestuur 10 keer bijeengekomen. 

Zoals al jaren aan de gang is neemt het aantal poststukken gestaag af 

en dientengevolge het aantal e-mails drastisch toe. 

Het bestuur is onder leiding van Hugo dit jaar begonnen met de 

organisatie van twee zogenaamde Avantrianenavonden. Tijdens deze 

avonden hebben een aantal leden zich gebogen over de vorming van 

een meerjarenbeleidsplan. 

Hugo bedankt voor je bemoeienis met de Avantrianenavonden. 

Ledenaantal 

 In januari 2024 begonnen we met 301 leden. Als de vertrokken en nieuw 

aangemelde leden er afgetrokken en bijgeteld worden, dan zijn er eind 

december 2024 319 leden, per saldo dus 18 leden meer. Van de 319 

leden zijn er 131 leden onder de 17 jaar. 

Jannie voor het al het werk dat je verricht met betrekking tot de 

ledenadministratie hartelijk bedankt. 

 

Oud papier 

 We bemensen om de week met de voetbalvereniging de 

papiercontainer op de parkeerplaats bij het “DIKA-terrein”. Hiervoor 

beschikt Ronald over een aantal vrijwilligers die op toerbeurt bij de 

container staan. Het blijkt nog steeds een grote klus om het schema en 

dus de bemensing rond te krijgen. 

 

Ronald bedankt voor je inzet om dit elke 2 weken weer rond te krijgen. 



 

Sponsoring 

 We bedanken de vaste sponsoren weer hartelijk voor hun financiële 

bijdrage. Zij zorgen voor een welkome aanvulling van de clubkas. 

Het Rivierenlandfonds is al een aantal jaren sponsor van de Parkloop. 

Zo ook dit jaar. We kregen een mooi bedrag van € 1250,- en € 500,- 

voor de G-groep. 

Sinds 2 jaar is Jan Koudstaal Assurantiën sponsor van de Dijkloop. 

Terwijl de Oliebollenloop gesponsord wordt door “de Onderlingen”. 

Ook Rabobank liet zich weer van zijn beste kant zien door Rabo 

Clubsupport 2024: € 1078,24 

We hebben ook weer deelgenomen aan de Grote Clubactie. Dat leverde 

het geweldige bedrag op van €6014,40. De 20 beste lotenverkopers zijn 

in het zonnetje gezet. En hebben van een door Gert-Jan de bakker 

gesponsorde taart kunnen genieten. 

Hartelijk aan alle jeugdleden en Simone die zich voor dit prachtige 

eindresultaat zo hebben ingezet. 

 

Ten slotte   

 

 

Dit jaar bestond onze vereniging 60 jaar. Dit jubileum hebben we 

gevierd op 6 juli. In de ochtend was er een programma voor de pupillen 

met na afloop pannenkoeken, ’s middags volgde een duoloop voor de 

junioren, senioren en lopers. Da dag werd afgesloten met een heerlijke 

barbecuemaaltijd. 

Het bestuur beseft dat er veel werk wordt verricht door de vrijwilligers. 

Graag zien wij een uitbreiding van het aantal vrijwilligers. Daarom 

roepen wij leden of ouders van jeugdleden op om zich als vrijwilliger te 

melden. 

We bedanken hierbij iedereen die zich op wat voor manier dan ook heeft 

ingezet om onze vereniging te kunnen laten functioneren. 

 

Kees Jooren, secretaris 

 

 
 
 
 
 
 



Jaarverslag Wedstrijdsecretariaat 2024 
 
Kampioen clubrecords verzamelen dit jaar is Erika Eikelenboom Zijderlaan, zij mocht vanaf 
26 juni deelnemen aan de nieuwe leeftijdscategorie V45. Rob Zwijnenburg deed hetzelfde 
vanaf 4 juli, maar dan bij de M55. 
Job van de Horst J-U14 stoten met de 3 kg het clubrecord van zijn trainer Rob uit de 
boeken en daarna ook nog de records van Luuk de Vos bij het discus en speerwerpen. 
 

Clubrecords 
Indoor baanwedstrijden 

M-U16 300 meter Alyshia Flamand 53,87 sec Apeldoorn 24-2-2024 

V-45 60m  Erika Eikelenboom-Zijdelaan 9,00 sec Apeldoorn 15-12-2024 

V-45 200m Erika Eikelenboom-Zijdelaan 30.99 sec Apeldoorn 15-12-2024 
V-45 60m horden Erika Eikelenboom-Zijderlaan 11.29 sec Breda 7-1-2024 
V-45 verspringen Erika Eikelenboom-Zijderlaan 4.28 m Dordrecht 16-3-2024 
V-45 hoogspringen Erika Eikelenboom-Zijderlaan 1,30 meter Breda 7-1-2024 
V-45 kogelstoten Erika Eikelenboom-Zijderlaan 7.10 meter Dordrecht 16-3-2024 
J-U14 Kogelstoten Job van der Horst 12.41 meter Apeldoorn 20-1-2024 

M-50 Verspringen Hugo Bakker 4,93 meter Apeldoorn  
 

    

Outdoor baanwedstrijden 

M-U7 Hurkhoog Merel van Gessel 0.55 meter Schoonhoven 15-5-2024 

M-U16 300m Alyshia Flamand 47,67 sec Gorinchem 13-7-2024 

M-U16 
Hink-stap-springen Rosalie Verhoef 9.62 meter Oud-Beijerland 8-6-2024 

V-sen 
40m Carolien de Pater 6,14 sec Oud-Beijerland  

V-sen 60m Carolien de Pater 8.68 sec Spijkenisse 24-4-2024 

V-sen 80m Carolien de Pater 11,34 sec Oud-Beijerland  

V-sen Kogelslingeren Marillion Zwijnenburg 36,35 meter Gouda 20-7-2024 

V-45 40m Erika Eikelenboom-Zijderlaan 6,59 sec Oud-Beijerland 7-9-2024 

V-45 60m Erika Eikelenboom-Zijderlaan 9.09 sec Spijkenisse 24-4-2024 

V-45 80m Erika Eikelenboom- Zijderlaan 12,05 ec Oud-Beijerland 7-9-2024 

V-45 100m Erika Eikelenboom-Zijderlaan 14,37 sec Gorinchem 20-4-2024 
V-45 150m Erika Eikelenboom-Zijderlaan 23,14 sec Oud-Beijerland 7-9-2024 

V-45 200m Erika Eikelenboom-Zijderlaan 30,29 sec Terneuzen 12-5-2024 

V-45 400m Erika Eikelenboom-Zijderlaan 1.11,38 min Terneuzen 12-5-2024 

V-45 800m Erika Eikelenboom-Zijderlaan 3.05,78 min Dongen 28-4-2024 

V-45 80m horden Erika Eikelenboom-Zijderlaan 15.34 sec Dongen 28-4-2024 

V-45 verspringen Erika Eikelenboom-Zijderlaan 4,39 meter Dongen 28-4-2024 

V-45 hoogspringen Erika Eikelenboom-Zijderlaan 1,30 meter Dongen 28-4-2024 

V-45 
Hink-stap-springen 

Erika Eikelenboom-Zijderlaan 8,36 meter Dongen 13-10-2024 

V-45 Kogelslingeren Erika Eikelenboom-Zijderlaan 16,61 meter Boskoop 31-8-2024 

V-45 5-kamp  Erika Eikelenboom 2.650 ptn Dongen 28-4-2024 

V-45 Speerwerpen Maaike Waterreus 23,81 meter Oosterhout 9-6-2024 

V-55 1500m Astrid van der Born 7.19.9 min Schoonhoven 24-5-2024 

V-40 4 x 100m Maaike Snijders (40)               
Erika Eikelenboom (45),      
Patricia de Jong (45),           
Maaike Waterreus (45) 

1.02.14 min Terneuzen 12-5-2024 



J-U14 Kogelstoten Job van der Horst 13.85 meter Schoonhoven 5-10-2024 

J-U14 Discuswerpen Job van der Horst 40,74 meter Schoonhoven 5-10-2024 

J-U14 Speerwerpen Job van der Horst 47,89 meter Amsterdam 1-9-2024 

M-55 Kogelstoten Rob Zwijnenburg 11,67 meter Rotterdam 24-8-2024 

M-55 Discuswerpen Rob Zwijnenburg 36,21 meter Schoonhoven 5-10-2024 

M-55 kogelslingeren  Rob Zwijnenburg 36.85 meter Gouda 20-7-2024 

M-55 Gewichtwerpen Rob Zwijnenburg 10,85 meter Rotterdam 24-8-2024 

M-55 Werp-5-kamp Rob Zwijnenburg 2870 ptn Rotterdam 24-8-2024 

M-80 Kogelstoten Ad Verhoeff 7,10 meter Schoonhoven 28-5-2024 

 

Nederlandse Kampioenschappen 

NK Masters Indoor 
Op 3 en 4 februari deden Rob Zwijnenburg en Hugo Bakker mee aan het NK 
Masters Indoor in Apeldoorn. Hugo deed mee aan het verspringen. In een 
spannende strijd met een mede-atleet uit Zoetermeer was het Hugo die in zijn 
laatste sprong het goud veroverde met een afstand van 4,93 m. Rob kwam op 
zondag uit bij het kogelstoten. In een sterk deelnemersveld werd hij 5e met een SB 
van 11,56 m. 

Nationale U16 en U14 Indoor 
Op 24 februari gingen vier junioren naar Apeldoorn voor hun Nationale Indoor 
Spelen. Bij de U14 waren dat Abel Brouwer, Jop Timmermans en Job van der 
Horst. Bij de U16 was dat Alyshia Flamand. Abel keerde huiswaarts met twee PR's 
op de 60 m en 60 m horden. Jop Timmermans haalde ook op beide onderdelen 
een PR: bij hoogspringen 1,45 m en bij kogelstoten plaatste hij zich voor de finale 
en werd daar 7e met een afstand van 10,54 m. Job van der Horst had zich alleen 
ingeschreven voor het kogelstoten. In de voorronde stootte hij al een nieuw PR van 
11,63 m, maar in de finale stootte hij in zijn laatste poging 12,41 m. Hiermee 
veroverde hij de 1e plaats en mag hij zich een jaar lang Nationaal Indoor Kampioen 
noemen. 

NK Masters Outdoor 
Op 24, 25 en 26 mei werden de NK Masters in Hilversum gehouden. Rob 
Zwijnenburg deed mee aan vier onderdelen, verdeeld over drie dagen. Helaas 
moest hij de meeste onderdelen in de regen afwerken. Zijn prestaties: 
kogelslingeren (6e, 33,90 m), kogelstoten (4e, 11,47 m), discuswerpen (5e, 35,25 
m) en gewichtwerpen (5e, 11,82 m). 

Nationale C Spelen 
Op 24 en 25 augustus deden twee Avantrianen mee aan de C Spelen. Twan van 
Duuren werd op de 800 m 21e met een persoonlijk record van 2:16,06 en 24e bij 
het verspringen met 5,17 m. Alyshia Flamand werd 34e bij de 80 m horden in 
15,00 sec. Op de 300 m horden viel Alyshia en was haar tijd zes seconden 
langzamer dan haar PR. 



Nationale D Spelen 
Op 1 september werden de Nationale D Spelen gehouden in het Olympisch 
Stadion in Amsterdam. Dit jaar waren er vier jongens U14 naar Amsterdam 
afgereisd, vergezeld door veel supporters. De dag begon met speerwerpen. Jop 
Timmermans werd 11e met een PR van 29,98 m. Job van der Horst was, net als 
vorig jaar,  in de race voor het podium. Tot aan de vierde poging stond hij op de 1e 
plaats. In de vijfde poging ging de atleet van Attila hem voorbij. In zijn laatste 
poging wierp Job de speer naar 47,89 m, wat hem een nieuw persoonlijk en 

clubrecord opleverde. Helaas kwam hij 0,50 m 
tekort voor de 1e plaats. 

Direct daarna mochten deze twee jongens door 
naar het kogelstoten. Ook hier was het 
spannend. Job van der Horst stond na de 
eerste twee rondes op de 1e plaats. In de 
derde ronde werd hij ingehaald door de atleet 
van AV Startbaan. Dit liet hij niet zomaar 
gebeuren en in de vierde ronde ging hij er met 
2 cm voorbij. De vijfde ronde gaf de beslissing: 
met een stoot van 13,70 m behaalde hij het 
goud. Jop Timmermans plaatste zich ook voor 
de finale en dat gaf hem zo'n boost dat hij in 
zijn laatste drie pogingen allemaal boven de 12 
meter stootte. In de vijfde ronde verloor hij zijn 
3e plek met 6 cm, maar in zijn laatste poging 
kwam alles eruit en landde de kogel na 12,34 
m. Dit was genoeg voor een bronzen medaille 
en een persoonlijk record. 

NK Cross 
De NK cross werd dit jaar gehouden op 15 en 16 december, wederom in Eersel. 
Myla van Buren liep mee als 1e jaars M-U14 en werd 22e in een tijd van 5.32 min 
op de 1200 meter. Bij de mannen Masters 55 liep Jan Zijderlaan mee voor Avantri. 
Hij werd na 7590 meter hardlopen 10e in een tijd van 30.35 min. 



Competities 

ZHM Pupillen Competitie 
Dit jaar deden er 18 pupillen mee aan 
de ZHM Pupillencompetitie. De 
wedstrijden werden gehouden in 
Alphen a/d Rijn, Reeuwijk, Leiden en 
Gouda. Na vier wedstrijden werd de 
eindstand opgemaakt in het punten- en 
aanmoedigingsklassement. Sanne 
Zuurmond, Naseem van Vliet en Myla 
van Buren vielen in de prijzen bij het 
puntenklassement. Niene de Waard, 
Benthe de Bruin, Lola Castelijn en 
Pepijn Liebeek vielen in de prijzen bij 
het aanmoedigingsklassement. 

ZHM Junioren U14/U16 competitie 

Bij de ZHM CD Blokmeerkampcompetitie deden 14 junioren mee. De wedstrijden 
vonden plaats in Alphen a/d Rijn, Waddinxveen, Boskoop en Leiden. De eindstand 
voor deze junioren: 

 M-U13: Brisea Bijman 8e, Éowyn Bijman 15e en Elise Zuidervliet 23e. 
 M-U15: Anouk Eikelenboom 9e. 
 M-U16: Rosalie Verhoef 1e, Alyshia Flamand 4e. 
 J-U13: Kaja van Buren 5e, Cas Verweij 7e, Hidde Tigchelaar 15e. 
 J-U14: Job van der Horst 2e, Jop Timmermans 5e, Abel Brouwer 23e. 
 J-U15: Twan van Duuren 4e. 
 J-U16: Luca van Buren 8e. 

Landelijke U14/U16 Competitie  
Er werden dit jaar voor alle categorieen een ploeg ingeschreven. De 1e wedstrijd was bij AV 
Phoenix in Utrecht op 6 april, de tweede wedstrijd werd gehouden op 18 mei bij av Clytoneus 
in Woerden en voor de laatste wedstrijden reden ze naar AV Statina in Culemborg. 
Landelijk gezien doen we het als kleine vereniging helemaal niet zo slecht. Er doen 
gemiddeld per categorie 200 ploegen mee. Bij de M-U14 eindigde we op de 61e plaats, J-
U14 61e pl, M-U16 64e pl en de J-U16 op plek 106 met een niet complete ploeg. Knap 
gedaan door onze junioren. 
 
Landelijke Senioren Competitie. 
De mannen seniorenploeg deed dit jaar weer mee en mochten op 21 april naar Atverni 
Nieuwegein, 2 juni naar ARV Achilles in Etten-Leur en voor hun laatste wedstrijd reden de 
mannen op 23 juni helemaal naar Goes. 
De mannen eindigde na 3 wedstrijden op de 46e plaats landelijk van 92 ploegen die mee 
deden. 
 
Landelijke Masters Competitie. 
Onze dames Masters ploeg reed op 12 mei helemaal naar Terneuzen voor hun 1e wedstrijd. 
Voor hun 2e wedstrijd gingen ze op 9 juni naar Oosterhout. De dames eindigde na 2 
wedstrijden op de 32e pl van de 45 ploegen die ze hadden ingeschreven 



Baanwedstrijden Avantri 
Er werden dit jaar zes baanwedstrijden gehouden. De Openingswedstrijd en de 
Clubkampioenschappen vonden plaats op 30 maart en 5 oktober. Daarnaast waren 
er twee onderlinge pupillenwedstrijden (15 mei en 18 september) en twee 
avondwedstrijden voor junioren, senioren en masters (28 mei en 18 september). Bij 
deze wedstrijden konden alle atleten punten verzamelen voor de Pupillen en 
Junioren Cup, die tijdens de Clubkampioenschappen werden uitgereikt. Quenten 
Anders won de wisselbeker bij de pupillen en Hidde Tigchelaar bij de junioren. 

Wegwedstrijden Avantri 
De wegcommissie organiseerde dit jaar drie wegwedstrijden: 

 20 april: de 49e Rivierenland Parkloop met 79 deelnemers, waarvan 20 
Avantrianen. 

 19 oktober: de 48e Jan Koudstaal Dijkloop met 309 deelnemers, waarvan 
41 Avantrianen. 

 31 december: de 40e Onderlinge Oliebollenloop, wegens dit jubileum 
kregen alle atleten die over de finish kwamen een speciale medaille. In 
totaal was er ook een record aantal deelnemers die over de finish kwam, 
wel 1439 lopers. Na afloop van elke afstand genoten de atleten van een 
welverdiende oliebol. Dit was de laatste keer in de oude locatie van het 
Schoonhovens College aan de Vlisterweg. 

Simone Zwijnenburg 
Wedstrijdsecretaris 

 
 
 

 


